

國際 阿卡貝拉 音樂 藝術節
2017 VOCAL ASIA FESTIVAL

voices
crosscover

to see a note
to paint a phrase

to touch a lyric
to act a song

2017.8.16 — 8.19

YOUTH SQUARE 青年廣場

8.16

亞洲盃阿卡貝拉大賽
ASIAN CUP A CAPPELLA
COMPETITION

8.17—8.19

國際大師班
MASTER CLASS & WORKSHOP

8.17

香港製造音樂會
HONG KONG TWIST CONCERT

8.18

亞洲之聲音樂會
VAF CONCERT

8.19

阿卡日
ACA DAY

8.19

藝術節閉幕音樂會
GALA CONCERT

to embrace
music

聯合主辦



營運及管理

新世界設施管理有限公司
New World Facilities Management Company Limited

指定住宿



科華

財團法人科華文教基金會

合作單位 (排名不分先後)



ACA Production LLC, Ascendant Inc.

charles david

CJHT

丹尼

首階

ISTC

JPA Inc

KL&K

文化廣場

通利工程

通利琴行

通利 Music

贊助單位 (排名不分先後)

宣傳伙伴



活動網址

<http://vaf.vocalasia.com>
<http://www.youthsquare.hk/eng/home/>
青年廣場、Vocal Asia 保留最終決定權

國際阿卡貝拉音樂藝術節

VOCAL ASIA FESTIVAL 2017

New York Voices (USA)
Peder Karlsson (Sweden)
Tobias Hug (Germany / UK)
Ray Chu (Taiwan)
Sung-mo Han (Korea)
Kaichiro Kitamura (Japan)
Eric Monson (USA / HK)
Vuri Ng (HK)
Patrick Chiu (HK)
Jo Jo Pang (HK)
Joseph Ho (HK)

導師 Instructors

國際大師班
Master class & Workshop
地點 Place / 青年廣場 Youth Square

17 - 19
Aug

國際大師班 Master class & Workshop		香港製造 音學會		亞洲之聲 音學會		藝術節開幕 音學會	
晚上	下午	晚上	下午	晚上	下午	晚上	下午
19:00 亞洲盃 阿卡貝拉大賽 Competition A Cappella Asian Cup		20:00 香港製造 音學會 Twist Concert Hong Kong		20:00 亞洲之聲 音學會 VAF concert		19:30 藝術節開幕 音學會 Gala Concert	
Aug 16	Aug 17	Aug 17	Aug 18	Aug 18	Aug 19	Aug 19	Aug 19
上午	下午	上午	下午	上午	下午	上午	下午
09:20 國際大師班 Master class & Workshop	14:00 阿卡貝拉日 A Cappella on the go	09:20 國際大師班 Master class & Workshop	14:00 阿卡貝拉日 A Cappella on the go	09:20 國際大師班 Master class & Workshop	14:00 阿卡貝拉日 A Cappella on the go	09:20 國際大師班 Master class & Workshop	14:00 阿卡貝拉日 A Cappella on the go

大師班活動日程

19
Aug
Sat
14:00

阿卡貝拉日
A Cappella on the go
Rca Day /

在藝術節的最後一晚，由世界頂尖爵士人聲演唱團體 New York Voices 帶來經典的阿卡貝拉與三重奏交互演出；同時 2017 亞洲盃阿卡貝拉大賽的冠軍團體也將會擔任音樂會的開場演唱嘉賓，共同為所有參與團隊及觀眾帶來藝術節最後的高潮。

The Gala concert will be held in the final evening of VAF. The champion of 2017 Asian Cup A Cappella Competition will kick off the concert, followed by the world-renowned jazz A Cappella group – New York Voices, who will take us on a trip that combine classic A Cappella and jazz trio collaboration. We guarantee that the concert will mark the grand finale for VAF.

地點：港鐵藝術舞台 (香港站中環行人隧道) / 青年廣場 1樓Y展貿平台 / 亞洲

藝術節閉幕音樂會
Gala Concert
19
Aug
Sat
19:30

Hong Kong Twists
香港製造音樂會
17
Aug
Thu
20:00

亞洲之聲音樂會
VAF concert
18
Aug
Fri
20:00

索取門票
Ticketing /
http://www.youthsquare.hk/
chi/hot-news/253/
關於藝術節及場地資訊 /
vaf.vocalesia.com
www.youthsquare.hk
* 青年廣場及Vocal Asia保留最終決定權

About Vocal Asia Festival 2017

亞洲規模最大的移動人聲藝術節今年來到香港！2017 Vocal Asia Festival將於8月16日至19日在柴灣青年廣場舉行，並邀請到屢獲葛萊美獎肯定的世界級人聲爵士大師New York Voices強勢坐鎮，搭配世界各地多位資深音樂家，帶來多元又各具特色的工作坊，以及亞洲最重要的國際賽事 - 亞洲盃阿卡貝拉大賽，加上多場精采絕倫的團隊音樂會與「跨界」主題音樂會及大師音樂會，這是亞洲阿卡貝拉愛好者絕不能錯過的盛事。

The biggest A Cappella festival in Asia is now traveling to Hong Kong! 2017 Vocal Asia Festival (VAF) will be held at Youth Square from Aug. 16 to Aug. 19. This time the festival has invited the Grammy awarded world-class jazz A Cappella group “New York Voices”, along with experienced musicians around the world, we present you with multi-cultural workshops. The festival also features the most significant international competition in Asia – Asian Cup A Cappella Competition. Further, VAF holds magnificent individual concerts, multidisciplinary themed concerts, and the master’s concert. Vocal Asia Festival is the one thing A Cappella fanatics cannot miss.

For details: vaf.vocalesia.com

青年廣場 Youth Square

青年廣場是香港特別行政區政府民政事務局的青年發展項目，由新世界設施管理有限公司以非牟利模式負責營運及管理。場內主要設施包括Y綜藝館、Y劇場、多用途場地及Y旅舍等。自2010年啟用以來，青年廣場已主辦超過100個圍繞「音樂與舞蹈」、「文化與藝術」及「社區參與」的主題活動，並與其他團體協辦逾7,500個青年活動，服務超過160萬人次。如欲了解更多有關青年廣場的資料，歡迎瀏覽 www.youthsquare.hk。

The Youth Square, which came into full operation in 2010, is a youth development project of the Home Affairs Bureau of the HKSAR Government, managed and operated by New World Facilities Management Company Limited on a non-profit making basis. Youth Square features a wide range of facilities including Y Theatre, Y Studio, multi-function areas and the Y Loft. Youth Square has been conducting over 100 themed events under “Music & Dance”, “Arts & Culture” and “Community Engagement”, served for more than 1.6 million participants since 2010.

For details: www.youthsquare.hk

Address. 香港柴灣柴灣道238號 (港鐵柴灣站A出口)
No.238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong(Chai Wan MTR station, Exit A)
TEL. +852 3721 8888
E-mail. ysmarketing@youthsquare.hk

*有關惡劣天氣安排，當天文台發出黑雨警告、8號或以上熱帶氣旋訊號時，請致電主辦機構確認或留意網站公告活動是否如期舉行。因天氣關氣取消之節目或活動，將視乎情況另作安排。倘若有任何何爭議，一切以主辦機構決定為最終決定。

青年廣場
Youth Square

vocal
asia

2017 VOCAL ASIA FESTIVAL

國際阿卡貝拉音樂藝術節

2017.
8.16 — 8.19
YOUTH SQUARE
青年廣場

亞洲盃阿卡貝拉大賽
Asian Cup A Cappella
16
Aug
Wed
19:00

為推廣阿卡貝拉音樂藝術及提升亞洲地區阿卡貝拉的演出水平，讓團隊們互相觀摩切磋，特舉辦亞洲盃阿卡貝拉大賽，邀請國際級阿卡貝拉大師擔任評審，燃起亞洲各地優秀團隊對於阿卡貝拉的熱情，創建更好的阿卡貝拉音樂氛圍。

In order to promote A Cappella, to elevate the performances of Asian A Cappella groups and to learn from each other, Vocal Asia will be holding Asian Cup A Cappella Competition. VAF has also invited world-renowned A Cappella masters as our judges to motivate groups in Asia so that A Cappella can be more vibrant in Asia.

Hong Kong Twists
香港製造音樂會
17
Aug
Thu
20:00

香港是全亞洲最擅長發展跨界 (Multidisciplinary) 藝術結構的城市，是次音樂會邀請「跨媒介專家」——鋪清唱人聲劇場，與VAF團隊一起進行阿卡貝拉與其他劇場元素的融合實驗，建構出一場跨媒介交融的演出。為亞洲其他地區的歌手帶來更多思考與靈感，激發更多創意。

Hong Kong is best known for combining multidisciplinary arts in Asia. VAF has invited Yat Po Singers, the expert in multidisciplinary performances, to combine theatrical elements with A Cappella. We are trying to twist different elements together, in order to inspire Asian aca-singers.

亞洲之聲音樂會
VAF concert
18
Aug
Fri
20:00

VAF concert invites outstanding Asian A Cappella groups to perform their very own music styles every year, which sufficiently demonstrates the rich culture of Asia.

音樂會活動日程